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§ 52
Fler kolonilotter i Skärholmen
- skrivelse från Sverigedemokraterna

Beslut
Nämnden skickar skrivelsen till förvaltningen för beredning.

Förslag till beslut
Ledamoten Tapani Juntunen (SD) anmäler för
Sverigedemokraterna, en skrivelse enligt bilaga.

Beslutsgång
Ordförande Johan Kling (C) yrkar att skrivelsen skickas till
förvaltningen för beredning och hör enhälligt bifall därtill.

Bilaga
Skrivelsen.
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Bilaga, skrivelse Sverigedemokraterna
Skärholmens Stadsdelsnämnd
2022-08-25
Ärende: Övrigt
Tapani Juntunen (SD)
Mari Malm (SD)

Skrivelse - Fler Kolonilotter i Skärholmen

Förslag till beslut
Att stadsdelsnämnden beslutar att uppdra åt förvaltningen att utreda
huruvida det är möjligt att anlägga ytterligare en anvisad plats för
kolonilotter i stadsdelen.
Bakgrund
Under försommaren hade vi en dragning i Stadsdelsförvaltningen
kring ett nytt större nybygge i Bredäng. I handlingarna framstod det
som att nybygget kommer inkludera ett antal kolonilotter, vid den
muntliga presentationen framgick det dock sedermera att det inte
rör sig om fullskaliga kolonilotter, utan mer som ett antal
växtbäddar där boende kan odla i mycket begränsad skala.
Våra synpunkter
Vi vill att förvaltningen utreder om det finns tillgänglig mark i
stadsdelen där mer traditionella kolonilotter kan anläggas. Ur en
synvinkel om biologisk mångfald är just kolonilotter en av de bästa
åtgärder man kan göra för att utöka den biologiska mångfalden.
Med kraftigt ökande matpriser ser vi dock att det finns en viktig
socioekonomisk aspekt kopplad till kolonilotter, man kan till
exempel på tämligen begränsad yta odla stora mängder kryddor,
vilket kan vara ett betydande tillskott i ekonomiskt svaga hushåll.
Vi vill därför att förvaltningen ser denna aspekt och försöker hitta
lösningar med större och mindre kolonilotter inom ett tänkt
kolonilottsområde.
Inom ramen för utredningen vore vi tacksamma om förvaltningen
kortfattat kan redogöra för hur bygglovsprocessen går till gällande
just kolonilotter. Det vi åsyftar är möjligheten för den som hyr en
kolonilott, att anlägga en mindre byggnad/förråd på plats. Ingår det
normalt i den initiala anläggningen av kolonilottsområdet i sin
helhet eller är det en fråga för respektive person som sedermera hyr
kolonilotten?


